
СНОВСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

Протокол № 1 

засідання постійної комісії  

з питань планування, фінансів, бюджету та соціально-економічного розвитку 
 

07 лютого 2023 року                                                                                                          м. Сновськ 

         

Присутні: 5 членів комісії (Добненко Н.М., Логвиненко Л.Г., Майдан А.В., Симонок С.О., 

Терещенко Л.О.)  

Відсутні: 2 члени комісії (Гордюк В.Г., Мундурс І.М.) 

 

В роботі комісії приймали участь:   
Авдієвська Н.В. – секретар міської ради; 

Савченко Л.Г. – начальник фінансового відділу. 

 

Голова засідання: Добненко Н.М. 

Секретар засідання: Терещенко Л.О. 

 

Порядок денний:   
1. Про внесення змін до Програми забезпечення розроблення містобудівної документації 

Сновської міської територіальної громади на 2021-2025 р.р. 

2. Про затвердження звіту про виконання бюджету Сновської міської територіальної громади 

за 2023 рік. 

3. Про внесення змін до рішення Сновської міської ради від 22.12.2023 року № 10-29/VIII 

«Про бюджет Сновської міської територіальної громади на 2024 рік». 

4. Про створення спільного комунального підприємства та затвердження Статуту. 

5. Про надання пільги зі сплати податку та орендної плати за земельні ділянки у 2024 році. 

6. Про розгляд листа відділення поліції № 2 (м. Сновськ) Корюківського районного відділу 

поліції ГУНП України. 

7. Про інші питання порядку денного 30-ї сесії міської ради. 

 

Авдієвська Н.В., секретар міської ради, повідомила присутніх, що проєкти рішень, які 

виносяться на 30-ту сесію міської ради 8 скликання, були розміщені на офіційному вебсайті 

міської ради та розіслані на електронні скриньки депутатів для ознайомлення. 

Заперечень та зауважень не надійшло. 

 

Добненко Н. М., головуюча на засіданні, запропонувала порядок денний засідання комісії, 

який є на руках у депутатів, прийняти «за основу». 

Вирішили: прийняти порядок денний засідання комісії «за основу». 

Голосували: 

за: 5 (Добненко Н.М., Логвиненко Л.Г., Майдан А.В., Симонок С.О., Терещенко Л.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

Добненко Н. М. запитала, чи є пропозиції щодо внесення змін до порядку денного засідання 

постійної комісії. 

Пропозицій немає. 

Добненко Н. М. зазначила, що у зв’язку з тим, що пропозицій немає, порядок денний, 

прийнятий «за основу», вважається прийнятим «в цілому». 

 



1. Про внесення змін до Програми забезпечення розроблення містобудівної документації 

Сновської міської територіальної громади на 2021-2025 р.р. 

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка зазначила, що з метою забезпечення 

ефективної реалізації розроблення містобудівної документації населених пунктів, які входять 

до складу Сновської міської територіальної громади, раціонального використання території, 

інвестиційної діяльності фізичних та юридичних осіб, даним проєктом рішення 

пропонується внести зміни до Програми забезпечення розроблення містобудівної 

документації Сновської міської територіальної громади на 2021-2025 р.р. У зв’язку з 

військовою агресією росії зазначена Програма у 2022-2023 роках не фінансувалася, тому 

пропонується перенести види робіт та обсяги фінансування на 2024-2025 роки без зміни 

загального обсягу фінансування Програми. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт 

рішення додається).  

Голосували: 

за: 5 (Добненко Н.М., Логвиненко Л.Г., Майдан А.В., Симонок С.О., Терещенко Л.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

2. Про затвердження звіту про виконання бюджету Сновської міської територіальної 

громади за 2023 рік. 

Слухали: Савченко Л.Г., начальника фінансового відділу, яка прозвітувала про виконання 

бюджету Сновської міської територіальної громади за 2023 рік. Зачитала присутнім 

пояснювальну записку (додається). 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: затвердити звіт про виконання бюджету Сновської міської територіальної 

громади за 2023 рік; погодити проєкт рішення з додатками та рекомендувати прийняти на 

сесії (проєкт рішення додається).   

Голосували: 

за: 5 (Добненко Н.М., Логвиненко Л.Г., Майдан А.В., Симонок С.О., Терещенко Л.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

3. Про внесення змін до рішення Сновської міської ради від 22.12.2023 року № 10-29/VIII 

«Про бюджет Сновської міської територіальної громади на 2024 рік». 

Слухали: Савченко Л.Г., начальника фінансового відділу, яка ознайомила присутніх з 

показниками дохідної та видаткової частин міського бюджету. Зачитала присутнім 

пояснювальну записку (додається). 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатками та рекомендувати прийняти на сесії 

(проєкт рішення додається).  

Голосували: 

за: 5 (Добненко Н.М., Логвиненко Л.Г., Майдан А.В., Симонок С.О., Терещенко Л.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 



4. Про створення спільного комунального підприємства та затвердження Статуту. 

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка зазначила, що з метою вирішення 

питань розвитку інфраструктури, задоволення потреб мешканців Сновської міської 

територіальної громади та на виконання положень Договору про співробітництво 

територіальних громад у формі утворення спільного  комунального підприємства, 

затвердженого рішенням двадцять дев’ятої сесії Сновської міської ради восьмого скликання 

від 22 грудня 2023 року № 13-29/VІІІ, пропонується створити спільне комунальне 

підприємство «Північний шлях», затвердити Статут спільного комунального підприємства 

«Північний шлях» та Положення про Наглядову раду спільного комунального підприємства 

«Північний шлях». Зупинилася на основних положеннях Статуту та ключових аспектах 

роботи майбутнього підприємства.  

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатками та рекомендувати прийняти на сесії 

(проєкт рішення додається).  

Голосували: 

за: 5 (Добненко Н.М., Логвиненко Л.Г., Майдан А.В., Симонок С.О., Терещенко Л.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

5. Про надання пільги зі сплати податку та орендної плати за земельні ділянки у 2024 

році. 

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка прокоментувала заяви директора ТОВ 

«Чернігівське Полісся Плюс» (від 02.02.2024 № 5) та ТОВ «Чернігівське полісся» (від 

02.02.2024 № 24/5) щодо надання земельним ділянкам, які орендують ТОВ «Чернігівське 

Полісся Плюс» та ТОВ «Чернігівське полісся», статусу непридатних для використання у 

зв’язку з потенційною загрозою їх забруднення вибухонебезпечними предметами та 

встановлення податкових пільг. Проєктом рішення пропонується надати ТОВ «Чернігівське 

Полісся Плюс» пільгу зі сплати орендної плати та податку за земельні ділянки площею 

891,3809 га, які знаходяться на території Тур’янського старостинського округу, у розмірі 

100% та єдиного податку четвертої групи у розмірі 100%; та ТОВ «Чернігівське Полісся» 

пільгу зі сплати орендної плати та податку за земельні ділянки площею 124,5356 га, які 

знаходяться на території Тур’янського старостинського округу, у розмірі 100% та єдиного 

податку четвертої групи у розмірі 100%, у зв’язку із непридатністю їх використання через 

потенційну загрозу їх забруднення вибухонебезпечними предметами. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: визнати ділянки, які орендує ТОВ «Чернігівське Полісся Плюс» та ТОВ 

«Чернігівське полісся» (перелік - згідно додатку до проєкту рішення), непридатними для 

використання у зв’язку з потенційною загрозою їх забруднення вибухонебезпечними 

предметами; погодити проєкт рішення з додатками та рекомендувати прийняти на сесії 

(проєкт рішення додається).  

Голосували: 

за: 5 (Добненко Н.М., Логвиненко Л.Г., Майдан А.В., Симонок С.О., Терещенко Л.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

6. Про розгляд листа відділення поліції № 2 м. Сновськ Корюківського районного відділу 

поліції ГУНП України.  



Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка повідомила, що надійшов лист від 

відділення поліції № 2 м. Сновськ щодо виділення міською радаою коштів для фінансування 

Комплексної програми профілактики правопорушень на 2022-2024 роки, а саме  - на 

придбання паливно-мастильних матеріалів для потреб відділення поліції № 2 м. Сновськ.  

Виступили: Добненко Н. М., голова постійної комісії, яка зазначила, що бюджетним 

законодавством встановлено критерії розмежування видатків між рівнями бюджетів, 

відповідно до яких видатки на правоохоронну діяльність здійснюються з державного 

бюджету (ст.87 Бюджетного кодексу України). Статтею 85 Бюджетного кодексу України 

заборонено планувати та здійснювати видатки, не віднесені до місцевих бюджетів, а також 

здійснювати впродовж бюджетного періоду видатки на фінансування бюджетних установ 

одночасно з різних бюджетів, крім випадків, коли такі видатки здійснюються за рішенням 

відповідної місцевої ради за рахунок вільного залишку бюджетних коштів або 

перевиконання дохідної частини загального фонду місцевого бюджету за умови відсутності 

заборгованості такого бюджету за захищеними статтями видатків протягом року на будь-яку 

дату або за рішенням Кабінету Міністрів України. Бюджетні установи Сновської МТГ 

забезпечені видатками на заробітну плату та енергоносії на 9-10 місяців. Тому першочергово 

при спрямуванні вільного залишку бюджетних коштів, які виникли станом на 01.01.2024 

року, або за умови перевиконання дохідної частини загального фонду бюджету кошти 

направлятимуться на забезпечення захищених статей видатків (в т. ч. заробітна плата та 

енергоносії). На черговій сесії міської ради планується затвердження звіту про виконання 

бюджету громади за 2023 рік, після затвердження звіту буде розподілено вільний залишок 

бюджетних коштів, при розподілі якого можна буде врахувати прохання відділення поліції. 

Відбулося обговорення питання. 

Вирішили: повернутися до розгляду питання після затвердження звіту про виконання 

бюджету громади за 2023 рік,  при розподілі вільного залишку бюджетних коштів, які 

виникли станом на 01.01.2024 року (рекомендації комісії додаються).  

Голосували: 

за: 5 (Добненко Н.М., Логвиненко Л.Г., Майдан А.В., Симонок С.О., Терещенко Л.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

7. Про інші питання порядку денного 30-ї сесії міської ради. 

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка зачитала інші питання порядку 

денного 30-ї сесії, зупинившись на кожному з них. Зазначила, що з порядку денного сесії за 

пропозицією гуманітарної комісії виключено проєкт рішення «Про внесення змін до 

Програми підтримки та розвитку вторинної медичної допомоги у Сновській громаді на 

період 2023 -2025 роки» у зв’язку з тим, що генеральний директор КНП «Сновська ЦРЛ» 

(подавач проєкту рішення) відкликала свого листа та звернулася з проханням не виносити на 

розгляд сесії зазначений проєкт рішення. 

Зауважень та пропозицій щодо порядку денного та проєктів рішень не надійшло. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії 

    

 

Наталія ДОБНЕНКО 

(голова засідання) 
 

(підпис) 
 

(прізвище) 

 

Секретар постійної комісії 

    

Лілія ТЕРЕЩЕНКО 

(секретар засідання) 
 

(підпис) 
 

(прізвище) 


